



是日觀影

Yesterday at 8:14 AM · 🌐

如果大家買咗飛明晚睇《九降風》的朋友們，敬請留意香港藝術中心的最新安排。

[Hong Kong Arts Centre - Moving Images](#) 香港藝術中心：流動影像

See Translation



Hong Kong Arts Centre - Moving Images 香港藝術中心：流動影像

August 30 at 6:08 PM · 🌐

因近日颱風及惡劣天氣等不確定因素，攝影師余靜萍這幾天未能從台灣親臨香港與觀眾見面。原定9月1日晚上7時45分舉行的《九降風》35mm 菲林放映、電影攝影及調光大師班將延期至9月20日（星期三）晚上7時45分，屆時所有原定嘉賓將於香港藝術中心古天樂電影院現場跟觀眾會面。

持票人士請保留原定場次之電子門票，並憑門票上的二維碼（QR code）進場。

如持票人士未能出席更改的場次，將安排退款。請將1)購票編號 2)姓名 3)聯絡電話 4)張數 電郵至 [msuen@hkac.org.hk](mailto:msuen@hkac.org.hk) 辦理。經由撲飛有限公司購買的電子門票退款，將在60天內收到退款。約定金額將會經由支付寶香港、八達通、Stripe 及 WeChat Pay HK 被退還至買家的信用卡或電子錢包。

買家在購票時所支付的手續費不設退款。

香港藝術中心為所帶來的不便深感抱歉，敬請諒解。

感謝您對香港藝術中心的支持。如有其他查詢，請電郵至 [msuen@hkac.org.hk](mailto:msuen@hkac.org.hk)

香港藝術中心  
流動影像團隊謹啟

節目網站: [https://hkac.org.hk/calendar\\_detail/?u=EZpu\\_I1ShP4](https://hkac.org.hk/calendar_detail/?u=EZpu_I1ShP4)

Due to the high possibility of a stronger typhoon signal, and the uncertainty of the weather conditions, Fisher Yu Jing-ping (cinematographer) is unable to fly from Taiwan to Hong Kong to meet the audience in these few days. The screening of "Winds of September (35mm) & Masterclass on Cinematography and Colour Grading" scheduled on 1st September (this Friday) 7:45pm will be postponed to 20th September (Wednesday) 7:45pm. All our guests will chat with our audience in person at the postponed screening.

Please keep the e-ticket of the original screening and show the QR code on the e-ticket for admission.

A refund can be arranged if the ticket holder is unable to attend the postponed screening. Please email the following information to [msuen@hkac.org.hk](mailto:msuen@hkac.org.hk) for refund arrangement: 1) Transaction number; 2) Name; 3) Contact number; and 4) No. of tickets

For e-ticket purchased online through POPTICKET Limited, you will receive a refund from POPTICKET Limited within 60 days. For e-ticket purchased through online payment, the agreed amount will be refunded to the buyer's credit card or digital wallet through AlipayHK, Octopus, Stripe and WeChat Pay HK.

The service charge for buyer paid at the point of purchase will be non-refundable.

The Hong Kong Arts Centre regrets that this is happening and we apologise for any inconvenience caused.

Thank you for your kind support of Hong Kong Arts Centre programmes. For other enquiries, please e-mail [msuen@hkac.org.hk](mailto:msuen@hkac.org.hk).

With warm regards,  
Moving Image Team  
Hong Kong Arts Centre

Programme website: [https://hkac.org.hk/calendar\\_detail/?u=EZpu\\_I1ShP4](https://hkac.org.hk/calendar_detail/?u=EZpu_I1ShP4)

[Hong Kong Arts Centre](#) 香港藝術中心

[關注婦女暴力協會](#) Association Concerning Sexual Violence Against Women

[Women In Work](#)

[虛詞·無形](#)

[是日觀影](#)

[電影朝聖 Film Pilgrimage](#)

See Translation